
Zápisnica zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku v Rožňave zo 
dňa 11.3. 2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania dňa 11.3.2019:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Návrh rozpočtu mesta na roky 2019 – 2021 – Ing. K. Leskovjanská
3. Návrh na prehodnotenie „Zásad participatívneho rozpočtu v meste Rožňava“ a

„Štatútu participatívneho rozpočtu mesta Rožňava„ – Ing. K. Leskovjanská
4. Žiadosť o vyhradenie parkovacieho miesta pre osobu ŤZP – A. Šikúrová
5. Žiadosť o vyhradenie 2 parkovacích miest na Ul. Čučmianskej dlhej – A. Šikúrová
6. Žiadosť o vyhradenie 2 parkovacích miest na Ul. J. Kráľa – A. Šikúrová
7. Žiadosť o osadenie dopravných zrkadiel – A. Šikúrová 
8. Štatút mesta Rožňava – návrh - Mgr. Halyák
9. Plnenie uznesení – R. Ocelník
10. Rôzne
11. Diskusia
12. Záver

 

K bodu č. 1: Otvorenie 

Predseda  komisie  Roman Ocelník  privítal  členov   komisie (osobitne novozvolenú členku 
JUDr. Kerekešovú) a 2 občanov, ktorí sa zúčastnili časti rokovania komisie ako verejnosť  a  
oboznámil  ich  s  programom rokovania. 

Uznesenie  č.  01/03/2019: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  11.  3.  2019 
podľa pozvánky. 

Hlasovanie: Za: 7 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, Ing. Szabad,  
                              JUDr. Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

K bodu č.  2: Návrh rozpočtu mesta na roky 2019 – 2021 – Ing. K. Leskovjanská

Ing. K. Leskovjanská uviedla, že finančné hospodárenie mesta Rožňava sa bude v roku 2019 
riadiť schváleným rozpočtom a plánom tvorby a použitia peňažných fondov mesta. Zároveň s 
návrhom rozpočtu mesta na rok 2019 sa predkladajú aj návrhy rozpočtov mesta na roky 2021 
a  2021.  Návrhy  rozpočtov  mesta  na  roky  2020  a  2021  nie  sú  pre  mesto  záväzné.  Na 
schválenie je predložený návrh vyrovnaného rozpočtu.
JUDr. Kerekešová sa informovala na možnosti čerpania úveru mestom.



Uznesenie  č.  02/03/2019: Komisia  odporúča  schváliť  návrh  rozpočtu  mesta,  vrátane 
rozpočtov  rozpočtových  a príspevkových  organizácií,  na  roky  2019  –  2021  podľa 
predloženého návrhu.
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Hlasovanie: Za: 4 (Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, Ing. Szabad,)
        Proti: 1 (Mgr. Bischof)
        Zdržal sa: 1 (JUDr. Kerekešová)

                    Nehlasoval 1 (Ocelník)         

K bodu  č.  3:  Návrh  na  prehodnotenie  „Zásad  participatívneho  rozpočtu  v  meste 
Rožňava“ a „Štatútu participatívneho rozpočtu mesta Rožňava„ – Ing. K. Leskovjanská

Ing. Leskovjanská uviedla, že je potrebné vypracovať štatút pre rok 2019,  schváliť čiastku 
pre  participatívny  rozpočet  v rozpočte  mesta  pre   rok  2019  a schváliť  výkonný  výbor  – 
koordinátora a členov výboru.  Prednosti  participatívneho rozpočtu vyzdvihol  poslanec MZ 
Mgr. Kemény.

Uznesenie č. 03/03/2019: Komisia odporúča MZ schváliť „Zásady participatívneho  rozpočtu 
v meste Rožňava“ a  „Štatút participatívneho rozpočtu mesta Rožňava“ podľa predloženého 
návrhu.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, 
                               Ing. Szabad)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 1 (Piku) 

K bodu č. 4: Žiadosť o vyhradenie parkovacieho miesta pre osobu ŤZP – A. Šikúrová

A. Šikúrová uviedla, že MVDr. Kanaba požiadal o vyhradenie parkovacieho miesta pre osobu 
ŤZP pri pošte na Zakarpatskej ul. 17. 

Uznesenie č. 04/03/2019: Komisia toho času nesúhlasí s vyhradením parkovacieho miesta pre 
žiadateľa pri pošte na Zakarpatskej ul. 17.

Hlasovanie: Za: 7 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, 
                              Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

 

K bodu č. 5: Žiadosť o vyhradenie 2 parkovacích miest na Ul. Čučmianskej dlhej – A. 
Šikúrová

Spoločnosť FAUSTULUS, s. r. o. ako prevádzkovateľ rýchleho občerstvenia DEAF KEBAB 
na  Čučmianskej  dlhej  2  požiadala  o vyhradenie  2  parkovacích  miest  pred  prevádzkou. 
Predseda  komisie  predniesol  pozmeňujúci  návrh  –  aby  bolo  žiadateľovi  vyhradené  1 
parkovacie miesto. 



Hlasovanie: Za: 1 (Ocelník)
        Proti:  5 (Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, JUDr. Kerekešová)
        Zdržal sa: 1 (Ing. Szabad)

Následne sa hlasovalo o pôvodnej žiadosti.
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Hlasovanie: Za: 1 (Ocelník)
        Proti:  6 (Mgr. Bischof, Ing. Szabad, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku,               

                                   JUDr. Kerekešová)
        Zdržal sa: 0

Uznesenie  č.  05/03/2019: Komisia  nesúhlasí  s  vyhradením  2  parkovacích  miest  na  Ul. 
Čučmianskej  dlhej pred prevádzkou rýchleho občerstvenia DEAF KEBAB pre spoločnosť 
FAUSTULUS, s. r. o.

K bodu č. 6: Žiadosť o vyhradenie 2 parkovacích miest na Ul. J. Kráľa – A. Šikúrová

Dušan Šurina Profi  Auto požiadal  o vyhradenie 2 parkovacích miest pred predajňou Profi 
Auto a záhradkárskou predajňou na Ul. J. Kráľa s dodatkovou tabuľou „vyhradené parkovisko 
pre zákazníkov Profi auto a záhradkárskej predajne.“ Ako dôvod uviedol, že nový sused E. 
Hrivnák  začal úmyselne blokovať zákazníkov a autá, ktoré zásobujú predajne.
Na zasadnutí komisie Dušan Šurina uviedol, že o vyhradenie 2 parkovacích miest nežiada  pre 
seba ale  pre zákazníkov najviac  na 20 minút,  stačí  aj  do 17.  hodiny.  E.  Hrivnák parkuje 
účelovo, auto tam stojí od rána do piatej.
V diskusii  k materiálu  vystúpil  p.  Nagy,  ktorý  uviedol,  že  je  bývalý  predseda  Okresného 
výboru Slovenského zväzu záhradkárov. Záhradkárska predajňa bola v objekte otvorená v r. 
1992 a mali tam aj vyhradené parkovanie.
Ing. Hanuštiak uviedol, že ide o susedský spor, mestská polícia nechce nikoho perzekuovať.

Uznesenie č. 06/03/2019: Komisia súhlasí s vyhradením 2 parkovacích miest na Ul. J. Kráľa 
pred predajňou Profi Auto a záhradkárskou predajňou  s dodatkovou tabuľou „pre zákazníkov 
Profi auto a záhradkárskej predajne.“

Hlasovanie: Za: 7 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, 
                              Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

K bodu č. 7:  Žiadosť o osadenie dopravných zrkadiel – A. Šikúrová

G. Pulen požiadal o osadenie dopravných zrkadiel na križovatku Ul. E. Rótha s Ul. malou 
z dôvodu hustej premávky a častých kolízií.

Uznesenie č. 07/03/2019: Komisia nesúhlasí s  osadením dopravných zrkadiel na križovatku 
Ul. E. Rótha s Ul. malou.

Hlasovanie: Za: 7 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, 
                              Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)



        Proti:  0
        Zdržal sa: 0
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K bodu č. 8: Štatút mesta Rožňava – návrh - Mgr. Halyák

Návrh  nového  štatútu  bol  prerokovaný  na  februárovom  zasadnutí  komisií.  Z komisie 
výstavby, územného plánovania, ŽP a MK boli vznesené viaceré pripomienky. Niektoré boli 
do návrhu zapracované a návrh štatútu je opäť predložený do všetkých komisií.
Ing. Hanuštiak navrhol, aby bol § 22 ods. 2 ponechaný v pôvodnom znení.

Uznesenie  č.  8/03/2019: Komisia  odporúča  schváliť  Štatút  mesta  Rožňava  podľa 
predloženého návrhu s tým, že § 22 ods.  2  zostane v pôvodnom znení.  Zároveň žiada  na 
zasadnutie MZ predložiť k uvedenému ustanoveniu stanovisko právnika.

Hlasovanie: Za: 7 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, 
                              Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

K bodu č. 9: Plnenie uznesení – R. Ocelník

Správu o plnení uznesení komisie predložil predseda R. Ocelník. Ing. Hanuštiak uviedol, že 
by bolo vhodné do plnení uznesení uvádzať aj dátumy.

Uznesenie č. 9/03/2019: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie.

Hlasovanie: Za: 7 (Ocelník, Mgr. Bischof, Mgr. Gonos, Ing. Hanuštiak, Piku, 
                              Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

K bodu č. 10: Rôzne

Neboli žiadne príspevky.

K bodu č. 11: Diskusia

Nikto nediskutoval.

K bodu č. 20: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zaželal im príjemné prežitie začínajúceho 
týždňa.



          Mgr. Juraj Halyák        Roman Ocelník
           tajomník komisie                   predseda komisie


